
Vážení kolegové, milí přátelé,
jmenuji se Tomáš Nováček a na naší fakultě jsem prvním
rokem. Předtím jsem studoval na Gymnáziu na Vítězné pláni,
kde jsem založil a následně vedl Studentský parlament. Tato
funkce mě opravdu bavila a proto bych chtěl v zastupování
názorů a práv studentů pokračovat i zde na ČVUT.
Možná jsem na škole Nováček, ale nová krev přináší na
spoustu problémů nový pohled, který často vede ke
správnému řešení. Také díky spolupráci na fakultním časopise Buď FIT se dostanu k mnoha
informacím o chodu školy, tudíž budu vždy v obraze, abych hájil práva celé naší fakulty.

Mojí prioritou je silnější hlas FITu v akademickém senátu, neboť se jistým tempem blížíme
na pozici 2. největší fakulty ČVUT, ale zároveň také větší spolupráce s ostatními fakultami. 
Přestože nás rozděluje osm různých zaměření, v určitých momentech bychom měli dokázat 
táhnout za jeden provaz.

Přeji všem kandidátům mnoho zdaru.

S kandidaturou souhlasím. 
V Praze dne 8. 12. 2013


